

Friends of SBS 护法苑之友

<p>With the rising cost of living in Malaysia, we wish to get our needs directly from our supporters—whether for free, at a discount or at market price.</p> <p>To support this initiative, please fill up this simple form: <a href="https://docs.google.com/forms/d/1q4Huz3LAT577vgLJ3FLf-D8EUoUjB9ERyzAI8K3DP1Y/">https://docs.google.com/forms/d/1q4Huz3LAT577vgLJ3FLf-D8EUoUjB9ERyzAI8K3DP1Y/</a></p> <p>In filling out the form, you are not promising anything, but just telling us who we can contact when the relevant need arises.</p> <p>Our needs are quite varied: construction material, tools, office equipment, furniture, stationery, fuel, medical treatment, designing, editing, translation, professional consultation, repair, transport, etc. So please assume that we might need the goods and services you can offer.</p> <p>With this initiative, we hope to make SBS easier to support and make life better for everyone.</p> <p>With gratitude and metta, SBS Management Committee</p>	<p>随着马来西亚生活费的不断提升，我们希望能够直接从我们的支持者——以免费、折扣价、或市价——得到我们的需求。</p> <p>如果您愿意支持这项行动，请填写这简易表格： <a href="https://docs.google.com/forms/d/1q4Huz3LAT577vgLJ3FLf-D8EUoUjB9ERyzAI8K3DP1Y/">https://docs.google.com/forms/d/1q4Huz3LAT577vgLJ3FLf-D8EUoUjB9ERyzAI8K3DP1Y/</a></p> <p>填写表格并不意味着您有所承诺，而只是告诉我们在有相关的需要时可以与谁联络。</p> <p>我们的需求种类繁多：建材、工具、办公设备、家具、文具、燃油、医疗、设计、编辑、翻译、专业咨询、修理及交通等。因此，请假设我们可能需要您所能提供的产品与服务。</p> <p>希望这项行动能让护法苑更易支持，让大家的生活更美好！</p> <p>感恩和慈悲， SBS 管理委员会</p>
---	--